

WS8

Deluxe WindShield

AUSTRALIA
107 Carnarvon st, Silverwater NSW 2128 Australia
Ph: +61 2 9648 5855 Fx: +61 2 9648 2455

USA
PO Box 91028, Long Beach CA 90809-1028
Ph: +1 562 364 7400 Fax: +1 888 412 4664



Specifications 规格

Weight 净重
(克)

18g

Dimensions 尺寸
(毫米)

100.00mmHx100.00mmWx
100.00mmD

Features 特点

The RØDE WS8 Deluxe Windshield is an easy to use high-performance windshield for RØDE's most popular small diaphragm condenser microphones, the NT5, NT55 and NT6.

Designed to reduce wind noise when recording in adverse environmental conditions, the WS8 combines an open-cell foam surround with an outer layer of acoustically transparent artificial fur. A rubber base prevents any wind noise from entering the rear of the microphone pickup area.

The WS8 supports microphones of 20mm diameter and 27mm capsule depth.

RØDE WS8 豪华防风罩是一种易于使用的高性能防风罩，适用于最受欢迎的 RØDE 小振膜电容话筒 NT5、NT55 和 NT6。

WS8的设计用于在恶劣条件环境下录音时，减少风噪，它将开孔泡棉周围和外层的声学透明人造毛皮结合起来。还拥有橡胶底座可防止风噪进入话筒拾音区的后部。

WS8支持直径20毫米和极头深度27毫米的话筒。

RØDE
MICROPHONES